
87.I.4 - XVI sesja Rady Miejskiej, 28 października 2015 r. 

Interpelujący radny: Bogusław Dobkowski 

Radny, nawiązując do interpelacji i wniosków innych radnych w sprawie złego stanu 

chodników w mieście, podał również przykład chodników przy ulicach Andersa, Norwida, 

Herbsta, Sołdka. Zwrócił uwagę, że na przykład sięgacze będące w zarządzie Spółdzielni są w 

bardzo dobrym stanie, w przeciwieństwie do chodników miejskich, z którymi się łączą. 

Radny wyraził zdanie, że oprócz rankingu ulic do remontu dobrze by było przygotować 

ranking chodników do remontu. 

(Odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Marek Biernacki podczas sesji Rady Miejskiej w 

dniu 28 października br. - archiwum transmisji obrad)  
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